مؤتمر ايدك مؤتمر الامارات الدولي لطب الاسنان ومعرض طب الاسنان العربي

الملخص:

تم من خلال المحاضرة عرض الجوانب العلمية للاجهزة الرقمية الحديثة والمتطورة مع عرض فوائد استعمال جهاز " wand " للتخدير وجهاز "vorange dentistry" وجهاز الليزر مع شرح وافي عن استعمالات هذه الاجهزة المتطورة. وبين المحاضره توضيح للمشاركة في سمنار زراعة الاسنان لشركة دنتيوم وايضا المشاركة في ورشة العمل التي تتم التدريب على وضع زرعة ورفع الجيب الانفي وتوسيع عظم الفك.

التوصيات:

يجب ان نبدا باستعمال هذه الاجهزة المتطورة في العراق لما فيها من علاج بدون الم وايضا تشخيص امراض اللثة وفوائد الليزر وانصح كافة اعضاء الهيئة التدريسية للمشاركة في المؤتمرات العلمية.

Research Gate

الملخص:

هي شبكه مجانيه للتواصل الاجتماعي مابين العاملين في المؤسسات الاكاديميه والبحثيه وماير تبط بها ليقوموا من خلالها بتبادل النشريات والمقترحات والرؤى كل حسب اختصاصه مع المختصين من انحاء العالم.

التوصيات:

على كل اعضاء الهيئة التدريسية الاشتراك في هذا الموقع الالكتروني المجاني الذي يربط العاملين في المجتمعات العلمية في العالم سوية ويجعل البحث مفتوح امام الجميع.

In the presence of the head of the department of pedodontic and preventive dentistry, assistant professor Dr. Nada Jafer Radhi, and the members of the teaching staff a scientific symposium was held at 9 o'clock on Sunday morning February 26th 2017. A lecture was given by professor Dr. Zainab A.A. Al-Dahan in title of "UAE International Conference And Arab Dental Exhibition" for her participation in the conference and assistant lecturer Dr. Meena O. Abdul-Wadood in tittle of "Research Gate" for the participation in the session (Research Gate) at the centre for development and continuing education /Baghdad University.

UAE International Conference And Arab Dental Exhibition

Abstract:

The lecture presents the scientific uses of new digital machines and the benefits of using wand, orange dentistry and laser instrument with brief discussion about the uses of these machines and instruments. Also the lecture presents the attendance to dentium company seminar and workshop which demonstrate the training on implant and the lift if maxillary sinus and expansion of alveolar bone.

Recomendations:

The machine and instrument which are newly introduced in the market and digital instrument should be used in Iraq because they show painless dentistry and simple diagnosis of disease in dentistry. All staff should participate in conferences.

Research Gate

Abstract:

It is a network of free social networking between employees in academic and research institutions and associated to carry through which the exchange of publications, proposals and visions, each according to its competence with specialists from around the world.

Recomendations:

Every member of the education institution should register in this free website that connects workers in the scientific communities in the world and makes the search open to everyone.